



## Allmøte 19.12.2023, kl. 11.45-13.00

	Tema	Kommentarer
	<b>Driftsrutiner</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Vi må bli flinkere til å videreføre etablerte rutiner på huset; det gjelder Jul på Spikeren, hvordan vi gjennomfører arrangement, mm. Det må ryddes i det digitale arkivet vårt på Dropbox</li></ul>
	<b>Presentasjon av forslag til utleiemodeller i Ai - forslag til mer fleksible løsninger for leie av kontorplass. SE VEDLEGG</b>  <b>Rekruttering av nye medlemmer/leietakere</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Utleiemodeller lik andre kontorfellesskap i byen.</li><li>• Er det noe vi AI bør tenke på for å tiltrekke oss nye leietakere</li><li>• Skal delttidsleietakere også være medlemmer?</li><li>• Hva med medlemmer som endrer leieforholdet – er de fortsatt medlemmer?</li><li>• Finne regler for de ulike leieforholdene.</li><li>• Allmøte var enig i at styret kunne jobbe videre med de ulike leiemodellene-</li><li>• Styret bør også vurdere det reelle behovet til de ulike leietakerne, og hvilke leietakere so er ønskelig å få inn på huset.</li><li>• Legge dette fram som en sak på årsmøtet i 2023 -med forslag til modeller, retningslinjer med bakgrunn i en vurdering nevnt over.</li><li>• Kom gjerne med innspill til dette</li></ul>
	<b>Økonomi</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Husleieprisen økes ikke i samsvar med konsumprisindeksen</li><li>• Utsetter indeksen i ½ år. Kommer på faktura for juli.</li></ul>
	<b>Kaffeavtalen</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Kaffeavtalen er sagt opp og leie av kaffemaskinen avsluttes.</li><li>• Det sjekkes med kaffefirma om kjøp av kaffe for trakting.</li></ul>
	<b>Hjorten</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Arr. Hjorten fortsetter på huset. Neste Hjort er 27.02.2024</li><li>• Hjorten arrangeres på dugnad av medlemmer på huset.</li><li>• Per Steinar og Tarje m.fl. har tatt mye ansvar for dette og trenger avløsere iom at de ikke skal leie i Atelier Ilsvika fom 2024. De ønsker å ta å bidra i en overgangsfase sammen med medlemmer i Atelier Ilsvika</li></ul>
	<b>Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Tarje gjorde oppmerksom undersøkelsen; Evaluering av ombyggingsprosessen - ønsket svar fra flere</li><li>• Det vaskes ikke i romjula. Det forutsettes at vi ikke må betale for at vasker ikke kommer.</li><li>• Meld fra om saker som dere ønsker at styret skal ta stilling til/behandle.</li></ul>
	<b>Spørsmål rettes til Mette</b> <a href="mailto:post@atelierilsvika.no">post@atelierilsvika.no</a> eller <a href="mailto:metteofnorway@gmail.com">metteofnorway@gmail.com</a> (Mette koordinerer/delegerer)	